



ORGANISER



25-672 Kielce, Poland, ul. Zakładowa 1

CONTACT

Project Director: Mr Kamil Perz
e-mail: ceplast@targikielce.pl
Tel.: +4841 365 12 30, Fax +4841 365 13 10

Deputy Project Manager:
Mr Szymon Karbownik
e-mail: karbownik.s@targikielce.pl
Tel.: +4841 365 12 34, Fax: +4841 365 12 79

Targi Kielce ranks third among Central and Eastern Europe trade fair centres, is one of the two leaders in the Polish market and is the organizer of professional exhibitions and conferences. It comprises 7 exhibition halls of 36 000m² equipped with all modern facilities and 54 000m² of open-air space. Every year the Kielce exhibition centre is visited by 170 000 guests and 5 500 exhibitors from 56 countries. Targi Kielce hosts 70 exhibitions every year. PLASTPOL, one of the fairs in the Targi Kielce exhibition calendar, is the most international fair in Poland.

Targi Kielce belegt den dritten Platz unter mittel- und osteuropäischen Fachmessezentren. Als einer der zwei Marktführer auf dem polnischen Markt, veranstaltet Targi Kielce Fachausstellungen und Konferenzen, betreibt 7 Ausstellungshallen mit einer Fläche von 36 000 m² mit modernster Ausstattung und besitzt eine Freilichtfläche von 54 000 m². Das Ausstellungszentrum in Kielce veranstaltet jedes Jahr 70 Ausstellungen, die von 170 000 Gästen und 5 500 Ausstellern aus 56 Ländern besucht werden. PLASTPOL, eine der Messen im Ausstellungskalender von Targi Kielce, ist die am internationalsten ausgerichtete Fachmesse in Polen.



CEPLAST

Central European Plastics Exhibition
Mittteleuropäische Fachausstellung für Kunststoffe

22-24.II.2011
Budapest, Hungary



CO-OPERATION



HUNGEXPO
Budapest X, Albertirsai út 10

ECEBD is a regional market research company which provides research, consulting and analytical services to the plastics industry in marketing and technical related topics. ECEBD publishes commercial and technical information for and about the plastics industry in Eastern- and Central Europe and the C. I. S. region. ECEBD offers a wide range of up to date information services and consultancy in its sector. ECEBD speaks the language of the client and has extensive knowledge about its culture. ECEBD's experts have spent decades in executive positions as technical and marketing professionals of leading regional plastics processing and producing companies.

- ECEBD provides its services to:**
- The Plastics and petrochemical industry
 - Resin manufacturers
 - Additive and batch material manufacturers
 - Distributing houses
 - Machine manufacturers
 - Financial institutions

ECEBD ist eine regionale Marktforschungsfirma, die Forschungs-, Beratungs- und Analysedienstleistungen für die Kunststoffindustrie in Bereichen Marketing und Technik anbietet. ECEBD veröffentlicht geschäftliche und technische Informationen über die Kunststoffindustrie in Mittel- und Osteuropa und in der GUS-Region. Die Organisation bietet zudem aktualisierte Informationen und eine breite Palette von Informations- und Beratungsdienstleistungen in unserem Sektor an. ECEBD spricht die Sprache des Kunden und verfügt über fundiertes Wissen auf diesem Gebiet. Die Experten der ECEBD waren jahrzehntelang in leitenden Stellen in Marketing und Technik bei den führenden Kunststoffverarbeitern und -herstellern aus der Region beschäftigt.

- ECEBD bietet Dienstleistungen für:**
- Kunststoff- und Petrochemieindustrie
 - Harzhersteller
 - Hersteller von Zusatzstoffen und Rohstoffanbieter
 - Vertreiber
 - Maschinenhersteller
 - Finanzinstitutionenan.



CEPLAST is the international fair of the plastics and rubber processing sector gathering companies from the Central and Eastern Europe countries including Hungary, Czech Republic, Slovakia, Poland, Austria, Romania, Serbia, Slovenia and Croatia.

Targi Kielce and ECEBD are the organizers of the exhibition. According to CENTREX, Targi Kielce is the third largest exhibition centre in Central and Eastern Europe.

The CEPLAST trade show will be organized for the first time in 2011. Its major focus will be the industry segments which mainly characterize the region. The CEPLAST trade fair will show the most important features in this valuable area of business. Plastic processors, together with their suppliers and major customers (TIER1 and 2 suppliers, OEMs, retail stores and construction companies) are welcome to the CEPLAST trade show. CEPLAST will showcase the most recent product developments and novelties related to the CEE region's plastics industry.

The CEPLAST-2011 will mainly focus on the:

- Automotive and E+E industries
- Food and pharmaceutical packaging
- Building and construction
- Other consumer industries

CEPLAST is the first CEE edition of the record breaking International Fair of Plastics and Rubber Processing PLASTPOL to be based in Budapest. Plastpol has been organized for 15 years in Poland. The Fair has been certified by UFI – the most important international trade fair organization which associates with only 300 trade fair companies in all of the world.

CEPLAST facilitates suppliers and customers with similar interests

- to interact with each other
- to establish new supplier/customer relationships
- to exchange knowledge about the industry

About the market

Prior to the global economical crisis, the CEE region had a plastics industry generating approximately €100 billion value per annum. Most of the CEE countries have a relatively developed plastics industry and a vivid economical environment, in spite of the particular difficulties of each respective country. Nevertheless, the CEE countries share a similar past and, in our point of view, a similar future as well. The region is treated as one and there is no differentiation between the countries. The countries have similar economies; most of which are inside the EU. A significant part of their GDP is based on subcontracting for Western European and international companies.

The number of players

There are several thousand plastic processors operating in the CEE region. The region has strong traditions in plastics processing. Some of the countries are more developed economically in general while others have more space to develop in the coming years.

500 km radius of Budapest

- Hungary
- Slovakia
- Western Romania
- Northern Serbia
- Northern Croatia
- Northern Slovenia
- Eastern Czech Republic
- Western Ukraine
- Eastern Austria

Participants

- OEMs
- ETP and commodity compounders
- Mold producers and their associations
- Major molders
- Commodity resin producers
- Retail companies
- Packaging wholesalers
- Major construction companies
- Design bureaus
- Used machine traders
- Regional and national development agencies

JOIN THE BEST!

SCHLIEßEN SIE SICH DEN BESTEN AN!

NOMENCLATURE NOMENKLATUR

- equipment and machines for plastics processing
- moulds and implements for plastics processing
- modern technologies
- packaging and industrial design plastics
- composites
- rubber processing
- recycling
- IT systems for plastics processing
- customer-supplier matchmaking
- business related conferences

- Maschinen und Anlagen für die Bearbeitung der Kunststoffe
- Werkzeuge und Formen für die Bearbeitung der Kunststoffe
- Technologien
- Verpackung und Musterung
- Kunststoffe
- Kompositen
- Bearbeitung vom Gummi
- Recycling
- Informatik in Kunststoffindustrie



Special offer

Valid to 31.03.2011 - 10% discount from hired area
For Plastpol exhibitors - 5% discount from hired area
Offers can be combined

10% Preisnachlass von der Ausstellungsfläche - gültig bis 31.03.2011
5% Preisnachlass von der Ausstellungsfläche - für die Plastpol Aussteller
Angebote können kombiniert werden

Sonderangebot



CEPLAST ist eine internationale Fachmesse des Kunststoff und Gummi verarbeitenden Gewerbes. Sie vereint Firmen aus Ländern Mittel- und Osteuropas, wie Ungarn, Tschechien, Slowakei, Polen, Österreich, Rumänien, Serbien, Slowenien und Kroatien.

Targi Kielce und ECEBD sind die Veranstalter der Ausstellung. Laut CENTREX ist Targi Kielce das dritt größte Ausstellungszentrum in Mittel- und Osteuropa. Die CEPLAST-Messe wird zum ersten Mal im Jahre 2011 veranstaltet. Im Fokus liegen die Hauptbranchensegmente, die die Region prägen. Bei der CEPLAST-Messe werden die wichtigsten Eigenschaften der Wertschöpfungskette vorgestellt. Kunststoffverarbeitende Unternehmen, ihre Zulieferer und Hauptabnehmer (TIER 1 und 2 Zulieferer, OEMs, Einzelhandelsgeschäfte und Bauunternehmen) sind bei der CEPLAST-Messe willkommen. Während der Messe werden die neuesten Ergebnisse aus der Produktentwicklung und Neuigkeiten aus der Kunststoffindustrie in Mittel- und Osteuropa vorgestellt.

Hauptthemen der CEPLAST 2011

- Automobil- und E&E-Industrie
- Verpackungen in Lebensmittel- und Pharmabranchen
- Bau und Konstruktionsbranche
- Andere Konsumgüterindustrien

CEPLAST ist die erste mittel- und osteuropäische Edition der rekordbrechenden International Fair of Plastics and Rubber Processing PLASTPOL-Messe, die in Budapest stattfindet. Die Messe wird in Polen seit 15 Jahren veranstaltet. Die Ausstellung ist durch UFI – die wichtigste internationale Messeorganisation, die nur 300 Messeaussteller aus der ganzen Welt vereint – zertifiziert worden.

CEPLAST ermöglicht Treffen zwischen Anbietern und Abnehmern mit gemeinsamen Interessen und:

- Erfahrungsaustausch
- Aufbau neuer Geschäftsbeziehungen zwischen Anbietern und Abnehmern
- Austausch des Fachwissens aus der Industrie

Über den Markt

Vor der weltweiten wirtschaftlichen Krise erwirtschaftete die Kunststoffindustrie in Mittel- und Osteuropa einen Wert von ca. 100 Milliarden EUR jährlich. Die meisten Länder Mittel- und Osteuropas betreiben eine relativ gut entwickelte Kunststoffindustrie und sind in einer durchsichtigen wirtschaftlichen Umgebung tätig, trotz der in den einzelnen Ländern auftretenden Schwierigkeiten. Die Länder Mittel- und Osteuropas teilen eine gemeinsame Vergangenheit und, aus meiner Sicht, auch eine gemeinsame Zukunft. Die Region wird als Ganzes betrachtet und es wird nicht zwischen den einzelnen Ländern unterschieden. Ihre Volkswirtschaften ähneln sich, weil die meisten von ihnen in der EU sind. Einen Großteil ihres BIP erwirtschaften sie aus Aufträgen für westeuropäische und internationale Unternehmen.

Marktteilnehmer:

In Mittel- und Osteuropa sind einige tausend Kunststoffverarbeiter tätig. Die Tradition der kunststoffverarbeitenden Industrie ist in der Region stark verwurzelt. Einige Länder sind generell besser entwickelt und in anderen steht noch die Entwicklung in den kommenden Jahren bevor.

Ein Umkreis von 500 km rund um Budapest:

- Ungarn
- Slowakei
- Westrumänien
- Nordserbien
- Nordkroatien
- Nordslowenien
- Osttschechien
- Westukraine
- Ostösterreich

Teilnehmer

- OEMs
- ETP und Rohstoffverarbeiter
- Hersteller von Formen und ihre Verbände
- die wichtigsten Gießunternehmen
- Harzhersteller
- Einzelhandelsunternehmen
- Großhandelsanbieter für Verpackung
- die wichtigsten Bauunternehmen
- Designbüros
- Gebrauchtmaschinenhändler
- Entwicklungsagenturen aus der Region und dem Land

